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ZAPISNIK 
15. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 
 
15. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 09. srpnja 2024. (utorak) s početkom u 16.30 sati, u 
prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Laura Anamaria Orlić, predsjednica VMO 

 Rudolf Ljubičić, zamjenik predsjednice VMO 

 Ivica Škrtić, član VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

   
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Ivan Jurković, član VMO 
 
 
 

 

Usvajanje Zapisnika sa 14. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Brajda-Dolac:  

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac, Laura Anamaria Orlić  pozdravila je prisutne i predložila slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
1.  Komunalna pitanja 
2.  Razno 

 
 
 
Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
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AD 1 
 
Zaprimljen je dopis građana vezano uz problem narkomana u dječjem parku Pomerio koji se 
skupljaju najčešće u WC-u. Iznad parka je Dom zdravlja nakon čega dobivenu terapiju u wc-u 
parka i konzumiraju. Roditelji koji s djecom posjećuju park naročito su zabrinuti. U park 
dolaze i roditelji s manjom djecom koja se igraju kopajući po pijesku i postoji strah da se neće 
nabosti na iglu. Roditelji se pitaju što još mogu poduzeti jer ovo postaje nepodnošljivo i 
iznimno opasno. 
Zaključak: 
Uputiti će se dopisi nadležnim službama s molbom da se pojačaju ophodnje komunalnih 
redara te policije. KD čistoća uputiti će se dopis s molbom za češćim čišćenje parka. Uputiti 
će se dopis s molbom da se postavi video nadzor na lokaciji. 
 
Zaprimljen ja mail građanke koja je  primijetila da je poduzeće Best In Parking u okviru 
izgradnje novog kolodvora na Žabici počelo rezati stabla na nekadašnjem parkiralištu, a 
strahuje da će uskoro prijeći i na niz čempresa uz Krešimirovu. Moli da se to spriječi i da se 
drveće, kojeg ionako toliko nedostaje u Rijeci, uklopi u projekt. Smatra da nije potrebno 
uništavati da bi se izgradilo nešto novo i da bi Grad, ako dopusti sječu, jasno pokazao da mu 
nije nimalo stalo do zelenila i kvalitete života njegovih građana. 
Zaključak: 
Vijeće će pratiti situaciju te po završetku radova tražiti da se posade nova stabla. 
 
 
AD 2 
 

Zamjenik predsjednice VMO Brajda-Dolac Rudolf Ljubičić prijavio je da s balkona u zgradi na 

adresi Fiorello la Guardia kućni broj 25, već duži vremenski period neprestano kaplje voda po 

prolaznicima a sam balkon je u jako derutnom stanju te prema njegovoj procjeni predstavlja 

opasnost za prolaznike. Poslan je dopis nadležnim službama te ja zaprimljen slijedeći 

odgovor: 

Izvršenim očevidom nisu utvrđena oštećenja balkona u smislu otpale žbuke, a temeljem čega 

proizlazi nadležnost Komunalnog redarstva, sukladno odredbi čl. 53. Zakona o građevinskoj 

inspekciji. Međutim, balkon je generalno u lošem stanju, a budući se radi o oštećenju nosive 

konstrukcije, prijava je proslijeđena nadležnoj Građevinskoj inspekciji.  

U vrijeme očevida nije utvrđeno kapanje vode, na koje se ukazuje u prijavi, ali svakako će se 

i nadalje vršiti nadzor te po potrebi poduzeti odgovarajuće mjere.  

Zaključak: 

Vijeće je navedeno primilo na znanje. 

Vijećnica Gordana Šopić telefonskim putem je zamolila da se uputi dopis nadležnim 

službama vezano uz problem s neredom kod ulaza u Garažu Zagrad , Besti in parking. Na 

ulazu u garažu nalazi se jedan kontejner za otpad koji je uvijek pretrpan smećem i galebovi to 

smeće raznesu na cijelo područje. 

Zaključak:  

Vijeće je mišljenja da bi bilo potrebno postaviti još jedan kontejner ili povećati broj pražnjenja 

te će se uputiti dopis nadležnim službama. 

Vijećnici su raspravljali o problemu sa neredom u parku Eugena Čulinovića u koji se uložilo 

puno truda se da se uredi kako bi stanari i djeca ponovo stekli naviku dolaska. 

Iz projekta RPLP oslikan je prilazni zid i organizirana su brojna događanja, međutim kako se 

u sastavu parka nalazi i terasa caffe bara Boćar koji ne radi već neko vrijeme, tu se ponovo 

skupljaju pijanci i narkomani i park i okoliš su u jako lošem stanju. Jog je također prljav i 

zapušten.  
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Zaključak: 

Vijeće MO Brajda-Dolac uputiti će dopis s molbom za  interventno čišćenje parka te 

informacijom da li se park nalazi na rasporedu čišćenja i ako ne, da li se može uvrstiti da se 

bar jedan put mjesečno čisti. 

Kako je caffe bar Boćar u gradskom prostoru i njime upravlja BK Brajda uputiti će se pitanje 

može li boćarski savez ili netko odgovoran ukloniti terasu kafića kako bi se priječila 

okupljanja. 

 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
 

             Miomira Milovanović Berić Laura Anamaria Orlić 
 


